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Čauky, tak co by jste mi doporučili Yamahu nebo Kawu? Chtěl bych na tom jezdit celkem dálky podívat
se někam za hranice do Alp a tak. Jde mi taky o spotřebu. Vůbec nemám představu, kolik to může brát,
když s tím člověk jede slušně po silnici a jede jen na jednu nápravu, nebo když jede někde v terénu na
4x4. Převážně na tom budu jezdit ve dvou. Předem děkuji za odpověď.
qwaqer 08.09.2008 14:26:57

Ahoj tak dle mých zkušeností yamaha bere okolo 12,5 l/100km při blbnutí louky,
brody, kopce. Z čehoz i nějakou dobu ve dvouch. Kawa žere o trochu více.  Co se
pohodlnosti týče tak kawa je pro 2 pohodlnějí.  Ale jinak pro mě vyhrává jednoznačně
yamaha. Je to fakt super stroj , kterej hodně vydrží a myslím, že má i lepší offroad
vlastnosti.
zawist 09.09.2008 13:10:24

A hlavně, kawinu hned utopíš... :-D  Grizzlině dávám po víkendu jedničku a té utopené
potvoře kawě za 4! :lol:  Nevýhoda u yamahy - malé místo na nohy pro dva cestující...
Matuch 17.09.2008 13:54:43

grizzly kratke sedlo, vyresis to dokoupenim kufru se se sedlem pro spolujezdce kawa
nezere o trosku vic ale o dost vic, ten dvouvalesc si bere urcite o 2-3 liry vic!  jinak
yamaha je spolehliva, lip se na ni sedi(pohodlnejc)
FackXxX 18.09.2008 05:20:11

Dík, tak to vidím asi na toho grizzlyho. Ten kufr se sedačkou jsem chtěl stejně kupovat.
A 2-3 litry je docela rozdíl.
phaser-kfx 21.09.2008 12:24:37

Je pravda,že kawa žere jak tank..sám se o tom dnes a denně přesvědčuju a ono pak
když chceš jezdit dálky nebo lítáš po karpatech a nemáš sebou kanystr s benálem tak
seš v háji...ale Kawa je Kawa :-DD
hummer02 22.09.2008 19:38:22

muzu take potvrdit ze kawa kfx žere je to takovej malej hummer...!je to od pumpy k
pumpě ..!
Mychal 19.11.2008 18:18:24

Žere každá pořádná mašina.
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rychlejjezdec 23.12.2008 00:45:52

fakt chceš jet na něčem co má cestovní rychlosst 80 až do Alp? A ve dvou? Jel si na
tom někdy? Je to neovladatelný ve dvou. si magor. víš na co je čtyřkolka? odvézt jí
někam k divočině, skočit na to, vymazat si problémy z hlavy,prostě jet cesta necesta,
řešit jestli to dáš nebo nedáš a ne to smažit 1000 km na plnej (n) VOLE
burda1 23.12.2008 11:20:14

tak nevim jak je to stou rychlosti ale me to frci 116km coz je slusny a spotrebu mam
taky suprovou vim akorat ze kavasaki sou hrozny na spotrebu :-P
kojot 23.12.2008 11:57:28

rychlejjezdec> Proč to tak razantně odsuzuješ? A navíc jsi hrubý? Ja jsem na něčem co
mělo cestovní rychlost 50 a maximálku 65 jel až na Zemplínskou šíravu. A kamarád na
něčem co jelo max 80 dojel na Sicílii a zpět ve dvou a s báglama. Cestovat se dá na
všem..
Joey 23.12.2008 12:49:53

rychlejjezdec> to co tady píšeš sou kraviny. za 1. Brute force má cestovní rychlost
něco kolem 125 km/h. ne nějakejch 80 jak tu píšeš, takže můžeš jet nějakejch 100
km/h a motoru tím neublížíš. a nadávat tady někomu do volů je podle mě přehnané.
zrovna teď sem četl v Quadu jak na čtyřkolce jeli do Bulharska ve 2 lidech a všechno
bylo ok, dorazili vpoho a sjeli jedny gumy. jo a jeli na Kingquadovi 750. pokud na
čtyřkolce jedeš ve 2 lidech tak se se čtyřkolkou akorát hůře zatáčí jinak je to úplně
normální jízda. na takovém Grizzly s kufrem se sedačkou musí bejt cestování jedna
báseň-u takové mašiny ani nepocítíš že máš spolujezdce za zadkem. jednou bys to taky
měl zkusit a ne tady někomu nadávat, nejdřív se zamysli nad sebou.
TeSi5 23.12.2008 13:06:10

rychlejjezdec: Jezdíme často ve dvou na Grizzlym 700 a to tam není ani přídavná
sedačka a nevidím v tom žádný problém. Není problém ani v terénu a když si
představím přídavnou sedačku... B-) možná by ses měl někdy svézt na něčem jiným,
než na renoušovi... A k rychlosti, grizzlík si je bublá při 100 kmh..
PetrP 23.12.2008 17:17:26

Mně nebaví jet po silnici na 4kolce víc jak 1O km v kuse, tak si nedovedu představit, že
bych jel třeba 1000 km. Samozřejmě, že by to 4kolka zvládla, ale ohoblovat obutí za 1
výlet a navíc absolovovat ho se spotřebou třeba 12/100 není pro mě to pravé
ořechové. Ale nikomu to vymlouvat nebudu.
Joey 23.12.2008 23:25:37

PetrP> no moc ideální na tu spotřebu to není ale kdo na to má money tak proč ne.
rychlejjezdec 23.12.2008 23:54:59

dobře, tak ne vole, ale soudruzi, kdybyste řikali že chcete udělat výpravu třeba do
mongolska po ose, tak zvednu palec, je to dobrodružný a nevíš co vás čeká a rád se
přidám, ale jet po asfaltu x set kilometrů je trápení a ne zážitek a čtyřkolky máme pro
radost, že?ne jako hlavní rodinej dopravní prostředek ;-)
Joey 23.12.2008 23:58:23

rychlejjezdec> ty lidi jsou podle mě taky blázni ale kdo tady řikal něco o ježdění pouze
na silnici.když to můžou vzít kus třeba lesem loukou atd. ;-)
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kojot 24.12.2008 09:53:22

Joey> v podstatě ano, Až po ČR hranice se dá jet mimo cesty dojeli jsme až do Sušice
a v klidu jen sem tam přesun cca 5 - 17 km po silnici. V Německu bych to tak neviděl
jednoduše, ale po cestičkách pro zemedělskou techniku podle silnic by to také neměl
být problém. V Rakousku to problém je, cesty pro zemědělce jsou zamčený ale na 4
kolce žádný problém, jen otázka jak se k tomu postaví zpruzelý rakouský farmář... No
a na Glokneru jsem už taky 4 kolky viděl. Ale je pravda že to byly všichni vozíčkáři...
rychlejjezdec 24.12.2008 15:27:26

mimo asfalt nemám námitek, na to je čtyřkolka nejlepší věc kerou homo sapiens kdy
vymyslel (y)
tomiiiik 07.10.2010 15:38:05

Ahoj. Prosím všechny vlastníky účtu na facebooku a fandy Grizzlyho do přidání do
skupiny. Myslím že je to lepší způsob jak vše zkonzultovat, inspirovat se, pochlubit se a
pod.  http://www.facebook....?gid=155908837777387
koncak 07.10.2010 15:55:03

tomiiiik> nechces tahnout nekam jinam s fasebookem? :[ a kdys uz to zasiras vsude
tak aspon se nauc vkladat funkcne odkazy. B-)
pajero4x4 07.10.2010 15:57:39

Za mna YYYAAAMMMAAAHHHAAA :-DD :-DD :-DD
koncak 07.10.2010 16:00:04

pajero4x4> videls datum posledniho prispevku?-18 :lol:   JINAK KOUKAM UZIVATEL
TOMIK TO ZASRAL KOMPLET CELE,KDE JSOU MODERATORY?BY MEL DOSTAT
UPOZORNENI VE TVARU BANU ABY SE NAUCIL CHOVAT A NE SPAMOVAT TADY
NESMYSLY.
pajero4x4 07.10.2010 16:23:37

aha tak sooryyy nevsimol som si ale dikk za upozornenie :-DD A ten tomiik to je potom
riadny spamer :D
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